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Dyrektor 

Zakładu Komunikacji Miejskiej

W trakcie obrad  VIII sesji Rady Miasta Hajnówka w dniu 16 września 2015 roku, Radny

Bogusław Łabędzki złożył wniosek  o wyjaśnienie przyczyny omijania ostatniego przystanku na

Judziance, kursem rannym i wieczornym pomimo ujęcia ich w rozkładzie jazdy tej linii.  

 Proszę  o  wyjaśnienie  przyczyny  powstania  tej  sytuacji  oraz  podjęcie  działań  w  celu

wyeliminowania w przyszłości takich sytuacji. 

O podjętych działaniach proszę poinformować radnego na piśmie. 

ZASTĘPCA BURMISTRZA

Andrzej Skiepko

Do wiadomości:

1. Radny Rady Miasta Hajnówka

Bogusław Łabędzki,

17-200 Hajnówka

2. a/a


